
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 27/9 2021 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose, Emma Jensen, Vivi Vittrup 
Kristensen. 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

1: Vi har haft afdelingsmøde hvor vi fik en ny suppleant Vivi Vittrup Kristensen. Der 
blev vedtaget 2 forslag: Der etableres terrasse bag cykelskur ved nr. 8 og fældning af 
træ ved blok 12 -14. Bestyrelsen fortsætter med samme poster som før. 

2: Vi har besluttet at der skal være adgang til de gratis poser til madaffald i 
værkstedet så der er en kasse med poser til fri afhentning. 

3: God økonomi. 

4: Referat fra afdelingsmødet er uddelt og kan ses på Fruehøjgårds hjemmeside. 

5: Der har været forespørgsel om maling af de 2 gamle bænke. Dette tages med på 
markvandring. En beboer har spurgt om plexiglas på altanerne og svaret er at der 
gerne må sættes plexiglas op iflg. Husorden pkt. 4.5. 

6: Vi afholder julefrokost lørdag den 20. november. Invitation udsendes senere.  

Der er sat opslag op om hygge i lokalet ved værkstedet hvor vi håber at se jer til en 
kop kaffe og en hyggesnak. 

7: Næste møde bliver den 10/1 2022 

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 27/9 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 30/9 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 1/10 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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